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Nieuws vanuit de GMR. 
Na de mededelingen over de financiële situatie 
bij OPSPOOR is door verschillende MR-en 
gevraagd hoe de GMR hier instaat. 
Hierbij het tijdspad dat gehanteerd wordt door 
de GMR. 
Na de mededeling in maart j.l. heeft de GMR 
besloten de inhoud van de achterbanbijeen-
komst aan te passen. 
De avond zou starten met, maar stond tenslotte 
geheel in het teken van, vragen aan het CvB. 
Tijdens deze bijeenkomst is door de aanwezigen 
besloten dat het CvB dezelfde week een Q&A 
zou openen op de website van OPSPOOR, 
hoewel nog niet alle feiten beschikbaar waren. 
Het CvB heeft hieraan voldaan. 
Het CvB meldde dat op 16 april de gegevens 
beschikbaar zouden zijn. De GMR heeft dus ook 
meteen een afspraak gemaakt voor deze datum.  
De naar de GMR gezonden vragen vanuit het 
veld worden op deze bijeenkomst mee-
genomen. 
Bovendien heeft de GMR een afspraak gemaakt 
voor 18 april met de RvT. 
Alle beschikbare informatie wordt (openbaar) 
bijgehouden in de Q&A. 
Op 8 april heeft het CvB een bijeenkomst gehad 
met een vakbondsdelegatie. De GMR was 
daarbij aanwezig als toehoorder. Ook deze info 
komt (onder verantwoordelijkheid van het CvB) 
op de site.  
www.OPSPOOR.nl/actueel/veel gestelde vragen 
De GMR is van mening dat het CvB (evt. via de 
directeuren) de info verstrekt aan de MR-en (en 
verdere achterban), omdat zij verantwoordelijk-
heid draagt voor de situatie. De GMR houdt 
voor zover mogelijk een vinger aan de pols. 
Op de site kunnen vragen gesteld worden aan 
het CvB. 
 

 
Kabinet wil centrale regie op onderwijs  
Het demissionaire kabinet wil dat in de 
volgende kabinetsperiode de overheid de regie 
terugpakt op het basis- en voortgezet 
onderwijs. Het idee is dat het onderwijs daar 
beter van wordt. Dat blijkt een brief van 
onderwijsminister Mariëlle Paul aan de 
Tweede Kamer. 
De minister benadrukt dat de politiek meer grip 
wil op wat schoolbesturen met overheidsgeld 
doen. Zij noemt in dit kader drie mogelijke 
scenario’s om het onderwijs aan te sturen: 

1. Alle verantwoordelijkheid ligt bij de 
schoolbesturen. Zij worden vrijgelaten 
om het onderwijs op hun scholen te 
organiseren en kunnen het geld dat zij 
van de overheid krijgen naar eigen 
inzicht uitgeven. De overheid bemoeit 
zich niet met wat er in de klas gebeurt. 

2. De scholen bepalen alles en er bestaan 
geen besturenkoepels meer. Het geld 
gaat direct naar de individuele scholen 
en de overheid is meer betrokken, 
schept kaders en ondersteunt waar 
nodig. 

3. De schoolleiders en leraren krijgen meer 
invloed op alles wat direct de klas raakt, 
zoals de keuze voor lesmethodes en 
toetsen. Zij krijgen ook meer te zeggen 
over waar het geld naartoe gaat. De 
schoolbesturen zorgen voor de 
randvoorwaarden, ontlasten de school 
en werken nauw met elkaar samen. 

 
De voorkeur van minister Paul gaat uit naar het 
derde scenario. Daarin blijft de overheid 
betrokken door kaders te stellen en 
ondersteuning te bieden waar nodig. In het 
voorkeursscenario van de minister wordt 
ingegrepen in de lumpsumbekostiging door 
meer te gaan oormerken. Op termijn zou het de 
norm moeten worden dat schoolbesturen 80% 
van hun geld besteden aan personeel. Lukt dat 

http://www.opspoor.nl/actueel/veel
https://open.overheid.nl/documenten/dpc-fa8eda63163b98995c5ba2e7b6a08c98d836eaa9/pdf
https://open.overheid.nl/documenten/dpc-fa8eda63163b98995c5ba2e7b6a08c98d836eaa9/pdf
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niet, dan moeten ze uitleggen waarom ze 
hiervan afwijken. 
De PO-Raad meldt naar aanleiding van de brief 
van de minister dat het een gemiste kans is voor 
het onderwijs om in te zetten op centrale regie. 
Met meer regelgeving vanuit Den Haag gaat het 
volgens de sectororganisatie van het primair 
onderwijs niet lukken om het onderwijs te 
verbeteren.  
Bron VOSABB 

 

Kamer steunt moties voor meer mannen – PO 
De Tweede Kamer steunt een motie waarin 
de regering wordt opgeroepen afspraken te 
maken om meer mannen voor de klas te 
krijgen. De motie was ingediend door Don 
Ceder van de ChristenUnie. 
Hij en mede-indieners van VVD, BBB, SGP, NSC 
en CDA willen dat er concrete afspraken worden 
gemaakt om ervoor te zorgen dat in het jaar 
2035 drie op de tien leraren in het 
basisonderwijs man zijn. Er zou ook jaarlijks 
moeten worden gerapporteerd over het aandeel 
mannelijke leraren. 
Met name het basisonderwijs is sterk 
gefeminiseerd en die trend zet zich alleen maar 
door. In 2022 was slechts 13% van de leraren in 
het basisonderwijs man. In de aangenomen 
motie staat dat van de 400 startende 
pabostudenten er na vijf jaar werkervaring nog 
maar 13 meesters over zijn. 
Bron VOSABB 

 
Iedere basisschoolleerling moet dit hebben 
meegemaakt: een meester voor de klas. 
Menig leerling rondt zijn of haar tijd af zonder een 
meester voor de klas gezien te hebben. Tegelijkertijd 
wordt steeds duidelijker dat het voor elk kind goed is 
om zowel vrouwelijke als mannelijke rolmodellen op 
school te hebben. De leerling verdient daarom 
minstens één keer een meester in zijn of haar 
basisschooltijd. Daarom moeten onderwijs en 
politiek een doel stellen: in 2035 is drie op de tien 
afgestudeerde pabo-studenten een man. 
Bron: De Volkskrant 28022024 
 

 

RTV Emmen 

Pabo Emmen hoopt op meer mannelijke 

studenten: 'Verhouding meesters en juffen 50 

procent is een mooi streven' 

 

 
 

In Emmen is al bijna een derde van de pabo-

studenten een man 

© RTV Drenthe 

 

Aangenomen amendement 
verduidelijkt informatierecht 

medezeggenschapsraad 
 

Als reactie op de aanpassingen in de Wet 

medezeggenschap op scholen (WMS) per 1 

augustus 2023, hebben Tweede Kamerleden 

Stoffer en Pijpelink een amendement 
ingediend dat vorige week met algemene 

stemmen in de Tweede Kamer is aangenomen. 

Het amendement regelt dat als de MR zelf om 

informatie vraagt, hij deze in redelijkheid ook 
dient te krijgen. 
 

Wij zijn blij met deze aanpassing in de 
WMS. Al in juli vorig jaar uitte VOO-voorzitter 

Marco Frijlink zijn zorgen. Het gevolg van de 

toen aangenomen wijziging op de WMS was 

dat de MR zelf geen informatie meer aan het 
bevoegd gezag kon vragen en dat recht is nu 

dus weer opgenomen in de WMS. De bal ligt 

door het aangenomen amendement nog 

steeds bij het bevoegd gezag om – gevraagd 

en ongevraagd - tijdig alle benodigde 
informatie te verstrekken. Er is dus geen 

enkele onduidelijkheid meer over: als de MR 

informatie vraagt moet die –naar redelijkheid 

en billijkheid benodigd- ook worden verstrekt. 
De wetswijziging gaat naar verwachting in op 

1 augustus 2024. 
Bron VOO-nieuwsbreif 

https://www.poraad.nl/po-raad-grote-uitdagingen-onderwijs-niet-opgelost-met-meer-centrale-sturing
https://www.tweedekamer.nl/downloads/document?id=2024D11938
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